
Marig� es retira com a candidat del PSC a Blanes

Alálega cansament i la necessitat de renovaci�

El mandat ha estat Òintens i complexÓ i no es veu amb forces de continuar

Josep Marig坦, en una intervenci坦 d'un ple

municipal de Blanes. Foto: JOAN CASTRO/ICONNA.

L'alcalde de Blanes, Josep Marig� (PSC), retirar� la seva

candidatura a les eleccions municipals del 2015, alálegant

ÒcansamentÓ i la necessitat de renovaci� del par tit a la ciutat.

Marig�, que al mes de mar� havia conf irmat que es tornava a

presentar, va dir ahir que durant aquestes festes ho acabar� de

meditar, per� la decisi� pr�cticament ja est� presa, tot i que

acabar� el mandat. Aix� ho va conf irmar el primer secretari del PSC

a les comarques gironines, Juli Fern�ndez.

Marig� va comunicar divendres al consell de federaci� del PSC a

Girona que no es veia amb forces de continuar. ÒVaig dir tamb� que

no pretenia deixar el par tit penjat i que ajudaria a buscar un relleuÓ,

va af irmar. ÒFa setze anys que s�c a l'Ajuntament, dels quals vuit

han estat al govern, i els �ltims tres i mig han estat intensos i

complexos, amb decisions molt dif�cilsÓ, va ref lexionar l'alcalde.

Entre aquestes decisions, la implantaci� de la zona blava a Blanes,

que li ha compor tat moltes cr�tiques. ÒM�s enll� del que es pugui

dir, per�, ens n'estem sor tint, i al govern que vingui li deixarem

l'Ajuntament inf initament millor de com el vam trobarÓ, va valorar.

ÒLa pol�tica s'ha d'afrontar d'una altra manera, no �s el moment de

velles gl�ries, que no s� si jo en s�c una, sin� de fer una renovaci�

profundaÓ, hi va afegir. Marig� tamb� va assegurar que quan deixi la pol�tica tornar� a l'ensenyament, perqu� t�

Òunes ganes tremendes de tornar a ser professorÓ. Va assegurar, per�, que continuar� vinculat a entitats

blanenques, perqu� la seva aspiraci� sempre ha estat Òservir el poble, i aix� es pot fer de moltes maneresÓ.

ÒDeixar� la pol�tica, per� no ho veig d'una manera traum�tica, sin� des d'un punt de vista �tic, perqu� setze anys

ja s�n moltsÓ, hi afegeix.

Per la seva banda, Juli Fern�ndez va manifestar que quan Marig� es va presentar a la reelecci� al mes de mar�

ho va fer despr�s que el par tit li hagu�s hagut d'insistir molt. ÒEra bastant reticent a ser candidat, i ens va

comunicar que el millor per a Blanes �s que el PSC trobi un altre candidat perqu� no es veu amb ganes ni ilálusi�

per continuarÓ, va dir Fern�ndez. Considera que ha tingut un mandat Òcomplicad�ssimÓ. ÒBlanes �s un poble

complex i entenc que ha ref lexionat que un candidat o candidata nou pot anar millor per al projecteÓ, hi va afegir.

Va negar que les querelles judicials en qu� s'ha vist embolicat hagin inf lu�t en la decisi�: ÒN'ha sor tit guanyant, no

�s aix�, perqu� abans ell ja era molt reticent a presentar-se, per� jo el vaig conv�ncer, no �s un candidat que

hagi dit que s� des del principiÓ, va assegurar. Tamb� va valorar molt positivament la feina de Marig�. ÒVa trobar

un ajuntament pr�cticament destrossat econ�micamentÓ, va af irmar. Tamb� va dir que el fet que hagi decidit fer

un pas enrere Òl'honoraÓ. ÒJa m'agradaria tenir molta m�s gent amb aquesta honestedatÉÓ, va concloure.
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